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Referat af BM3a 2024 den 27. april på sekretariatet på Gammeltorv 
Til stede: Yurdal Cicek, Henrik Nørgaard Egelind (sekretariatet), Amalie Hallberg, Solveig Nisbeth Henriksen, Vibe Klarup (sekretariatet), Sif Lundberg, Kristoffer Nilaus 
Olsen, Line Sandberg, Erika Sloth, Erik Jenrich Sørensen (sekretariatet), Søren Valsøe 
Afbud: - 
 
Ordstyrer: Solveig. Referent: Erik 

Dagsorden Diskussion 
1. Godkendelse af 
dagsordenen 

Dagsordenen blev godkendt. 

2. Eventuelle meddelelser Det blev meddelt, at: 
• På Regional Forum var der god stemning omkring vores motion. 
• På BM4 bliver der en længere LUMEN workshop sammen med ledelsen af sekretariatet og FØU og IU.  

3. Underskrift af referat Referatet blev underskrevet. 
4. Nyt fra sekretariatet Sekretariatet orienterede om det aktuelle arbejde: 

• Den store kampagne om Israel-Palæstina konflikten er vigtig. Vi træner politikere i det juridiske grundlag for vores retssag. Der er 
afholdt ”Middag for Folkeretten” i København, Aarhus, Odense og Aalborg. En jødisk og en palæstinensisk ung læser op. 

• I forbindelse med Had skader kampagnen lancerer vi i slutningen af maj en stor rapport om had i sport lavet af Analyse og Tal. 
• Sekretariatet arbejder med det organisatoriske set-up og at gøre sekretariatet mere inklusivt. Der har været bias-workshop med 

personalet, og der arbejdes med at sikre et mere mangfoldigt ansøgerfelt i forbindelse med rekruttering. Alle med ansvar for 
rekruttering kommer på kursus i dette. 

• På økonomistyring har vi fået et helt nyt værktøj, der gør kontering og rapportering væsentligt lettere 
• Sekretariatet har sat gang i arbejdet med at få Amnestys brand til at stå mere klart. Fortællingen om os selv skal stå skarpere. 

Hvordan bliver vi mere tilgængelige uden, at man skal forstå alt om menneskerettigheder først. 
 

5. Gennemgang af 
program for landsmødet 

Bestyrelsen gennemgik dirigentens drejebog og: 
• fordelte opgaverne mellem sig. 
• fordelte de emner, man forventede spørgsmål inden for, imellem sig. 
• indstillede kandidater til særligt udvalg og stemmetællere. 

 
Der var i modsætning til tidligere år ikke udarbejdet Q&A’s til bestyrelsen. Bestyrelsen er valgt af medlemmerne og skal kunne gå i dialog 
med dem. Ved tekniske spørgsmål henvises til sekretariatet. 

6. Eventuelt Solveig takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer Søren, Yurdal og Kristoffer.  

 


